
Dz-16.0021.18.2016 

PROTOKÓŁ 

XVIII SESJI RADY DZIELNICY XVI BIEŃCZYCE 

Kadencji 2014 - 2018 

 

XVIII sesja Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce odbyła się w dniu 28 stycznia 2016 r.  

w godz.17.40 - 20.10 w siedzibie Dzielnicy XVI, os. Kalinowe 4.  

 

 

  Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Andrzej Buczkowski przywitał 18 członków Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce (lista 

obecności - Zał. nr 1 Protokołu) oraz zaproszonych Gości, mieszkańców i 

obserwatorów. Stwierdził, że Rada posiada quorum i otworzył obrady XVIII sesji Rady 

Dzielnicy XVI Bieńczyce kadencji 2014-2018.  

 

Wobec braku uwag do Protokołu z XVII sesji Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie. 

 

Ad.1. Ustalenie porządku obrad.  

Prowadzący obrady przypomniał, że o terminie sesji wszyscy Radni zostali powiadomieni 

pismem z dnia 19 stycznia br. Projekt porządku obrad został doręczony wszystkim Radnym 

wraz z zawiadomieniem. 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad.  

2. Sprawozdanie z prac bieżących Zarządu. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków 

finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego na rok 2017 (projekt  Zarządu, druk nr 178 ). 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku  o budowę wybiegu dla psów 

na terenie Dzielnicy XVI Bieńczyce ( projekt  Zarządu, druk nr179). 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie   opinii wykonania muralu na elewacji 

budynku gminnego (projekt  Zarządu, druk nr184 ). 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVI Bieńczyce na rok 2016 (projekt  

Zarządu, druk nr185). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany podziału środków 

finansowych „Obsługa Dzielnic” (projekt  Zarządu, druk nr 186). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii nadania imienia 

Samorządowemu Przedszkolu nr 117 w Krakowie (projekt  Zarządu, druk nr 

187). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uwag do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Marii Dąbrowskiej – Bieńczycka” (projekt  

Zarządu, druk nr 190). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.626.2015MM; projekt Zarządu, druk nr180). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML- 02.7123.632.2015MM; projekt Zarządu, druk nr 181). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.649.2015MM; projekt Zarządu, druk nr 182). 



13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego (ML-

02.7123.670.2015MM; projekt Zarządu, druk nr183). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.623.2015MM; projekt Zarządu, druk nr 188). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.526.2015MM; projekt Zarządu, druk nr 189). 

16. Oświadczenia. Komunikaty.  

 

Co do zasady projekty uchwał powinny być przedłożone Przewodniczącemu w terminie co 

najmniej 8 dni przez sesją (§ 27 ust. 3), opublikowane na stronie internetowej, i tablicy ogłoszeń 

Rady.  Proponowane projekty uchwał spełniają powyższy wymóg.  

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu porządku obrad, Prowadzący stwierdził, że 

zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVI, projekt porządku obrad stanowi porządek obrad 

dzisiejszej sesji. 

 

Ad.2. Sprawozdanie z prac bieżących Zarządu.  

 

Sprawozdanie z bieżących prac Zarządu przedstawiła członek Zarządu 

Magdalena Dziedzic, informując o odbytych posiedzeniach Zarządu, 

podjętych uchwałach, udziale przedstawicieli Zarządu w spotkaniach, m.in. 

dotyczących realizacji zadań inwestycyjnych na terenie os. Niepodległości i 

os. Albertyńskiego (propozycje zadań omówione na posiedzeniu Komisji 

Infrastruktury Komunalnej); w szkołach – pod kątem szukania siedziby dla 

Centrum Aktywności Seniora; w ZSG Nr 1 odnośnie likwidacja internatu; 

kilka spotkań z przedstawicielami ZIKiT w sprawie realizacji zadań 

inwestycyjnych, remontowych i bieżących dzielnicy; w ZZM odnośnie 

doposażenia ogródków jordanowskich; spotkanie w MOPS; w UMK 

dotyczące planu zagospodarowania przestrzennego ul.M. Dąbrowskiej; oraz 

w spotkaniach opłatkowych i noworocznych 

W uzupełnieniu, Przewodniczący przedstawił relacje ze spotkań, 

w których uczestniczył oraz udzielił odpowiedzi na pytania radnego 

Sławomira Góry.  

 

Na sesje przybyła kolejna osoba, obecnych 19 Radnych.  
 

Ad.3.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków finansowych 

przeznaczonych do rozdysponowania w ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2017 

(projekt Zarządu, druk nr 178 ). 

 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski. 
 

W dyskusji udział wzięli: Kamil Bartosik, Andrzej Buczkowski, Sławomir Góra, Marcin 

Permus, Agnieszka Łoś, Renata Połomska, Piotr Dominik. 

Zofia Strojek zgłosiła wniosek o zamkniecie dyskusji, który został poddany pod głosowanie, i 

przyjęty: za - oddano18 głosów, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 



Radni: Kamil Bartosik, Agnieszka Łoś i Sławomir  Góra złożyli Poprawkę  o zwiększenie 

kwoty do 100 000 zł.  

W wyniku głosowana Poprawki: za - oddano 8 głosów, przeciw - 10 głosów; wstrzymujących 

się - 1 głos, Poprawka nie została przyjęta. 

Projekt uchwały przyjęto: za –13 głosów; przeciw- 2 głosy; wstrzymujące –4 głosy; 

w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/175 /16 w sprawie 

określenia wysokości środków finansowych przeznaczonych do rozdysponowania w 

ramach Budżetu Obywatelskiego na rok 2017- Zał. Nr 3. 

 

Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku o budowę wybiegu dla psów 

na terenie Dzielnicy XVI Bieńczyce (projekt Zarządu, druk nr179). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski. 

 

W sesji uczestniczył mieszkaniec i były Radny p.Tomasz Sz., przedstawiając 

negatywną opinię mieszkańców os. Przy Arce zamieszkałych w bezpośrednim sąsiedztwie 

proponowanej lokalizacji wybiegu. Radna Stanisława Romanik przedstawiła listy osób 

popierających budowę wybiegu w tym miejscu 

W dyskusji udział wzięli: Andrzej Buczkowski, Grzegorz Król, Kamil Bartosik, 

Wiesław szczurek, Maria T. Zaremba-Piwowarska, Antoni Konstanty, Stanisława Romanik, 

Agnieszka Łoś, a także przedstawiciel os. Przy Arce p. Tomasz Sz.     

Piotr Dominik zgłosił wniosek o zamkniecie dyskusji, który został poddany pod głosowanie, i 

przyjęty: za - oddano17 głosów, przy 2 głosach wstrzymujących się, w obecności 19 

członków Rady. 

Grupa Radnych ( 5 osób) złożyła wniosek o przeprowadzenie imiennego 

głosowania w przyjęciu projektu uchwały wg druku nr 179. 

Przewodniczący podkreślił, że uchwała Rady nie przesądza czy wybieg dla 

psów powstanie. 
 

Prowadzący przeprowadził imienne głosowanie: 

Za: Andrzej Buczkowski, Piotr Dominik, Magdalena Dziedzic, Antoni Konstanty, Grzegorz Król, 

Zdzisław Pawiński, Marcin Permus, Stanisława Romanik, Zofia Strojek, Wiesław Szczurek, Maria 

T. Zaremba – Piwowarska – 11 głosów;  

Przeciw: Robert Adamek, Urszula Aksamit, Kamil Bartosik – 3 głosy; 

Wstrzymali się: Zygmunt Bińczycki, Sławomir Góra, Agnieszka Łoś, Renata Połomska, Marek 

Wawrzynkiewicz - 5 głosów .  

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/176/16 w sprawie 

wniosku o budowę wybiegu dla psów na terenie Dzielnicy XVI Bieńczyce - Zał. Nr 5. 
 

 



Ad.5.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii wykonania muralu na elewacji 

budynku gminnego (projekt Zarządu, druk nr 184 ). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując Radnych o 

przeprowadzonych rozmowach z księdzem Proboszczem oraz Zarządem 

Budynków Komunalnych. 

 

Głos zabrali: Robert Adamek, Andrzej Buczkowski, Zygmunt Bińczycki. 
 

Projekt uchwały przyjęto: za –17 głosów; wstrzymujące – 1 głosy; 1 osoba nie bierze udziału 

w głosowaniu; w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/177/16 w 

sprawie opinii wykonania muralu na elewacji budynku gminnego – Zał. Nr 6 

Ad.6.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVI Bieńczyce na rok 2016 (projekt  Zarządu, druk 

nr 185+ Autopoprawka). 

Projekt z naniesioną Autopoprawką został przekazany Radnym przed sesją.  

Projekt uchwały przedstawił Marcin Permus Zastępca Przewodniczącego 

Rady. 
 

Głos zabrali:  

Sławomir Góra, Zygmunt Bińczycki oraz Andrzej Buczkowski 
 

Zygmunt Bińczycki złożył Poprawkę dotycząca zmiany zapisu środków na 

Centrum Aktywności Seniorów w brzmieniu: ”Zadania, inicjatywy, projekty 

i zakupy realizowane przez organizacje pozarządowe z pominięciem 

otwartego konkursu ofert w oparciu o art. 19aUstawy z dn.24.04.2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – Przeciwdziałanie 

uzależnieniom i patologiom społecznym: profilaktyka uniwersalna i 

selektywna- zagospodarowanie wolnego czasu dzieci i młodzieży w 

środowisku lokalnym.” 
  

Poprawka została przyjęta: za- jednogłośnie, w obecności 19 członków rady  

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 19 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/178/16 w 

sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

XVI Bieńczyce na rok 2016 – Zał. Nr 7.  

Ad.7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany podziału środków finansowych 

„Obsługa Dzielnic” (projekt Zarządu, druk nr 186). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski.  
 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 19 członków Rady. 



Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/179/16 w sprawie 

zmiany podziału środków finansowych „Obsługa Dzielnic”- Zał. Nr 8. 
 

Ad.8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii nadania imienia Samorządowemu 

Przedszkolu nr 117 w Krakowie (projekt  Zarządu, druk nr 187). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując o pozytywnej 

opinii do projektu Komisji Edukacji i Kultury.  
 

Głos zabrali; Zygmunt Bińczycki, informując, że uchwała zawiera błąd ortograficzny - w 

nazwie własnej występuje mała litera; Piotr Dominik, Andrzej Buczkowski. 

Zygmunt Bińczycki złożył Poprawkę o właściwy zapis nazwy Przedszkola „Pod 

Jarzębinką”. 

Poprawka w wyniku głosowania nie została przyjęta: za – 7 głosów; przeciw- 9 głosów; 

wstrzymujące się: 3 głosy. 

Projekt uchwały Projekt uchwały przyjęto: za – 17głosów; wstrzymujące – 2 głosy; 

w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/180/16 w 

sprawie opinii nadania imienia Samorządowemu Przedszkolu nr 117 w Krakowie - 

Zał. Nr 9. 

Ad.9.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uwag do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Marii Dąbrowskiej – Bieńczycka” (projekt 

Zarządu, druk nr 190). 

Do przedstawionego projektu uchwały Zarząd przyjął Autopoprawkę – zmianę w 

zapisie podstawy prawnej. 
 

Projekt uchwały przedstawił Piotr Dominik. 

Poprawkę do projektu złożył i omówił poszczególne punkty Grzegorz Król. 

Poprawkę przyjęto: za – 13 głosów; wstrzymujące – 5 głosów; 1 osoba nie bierze udziału 

w głosowaniu w obecności 19 członków Rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 14 głosów; wstrzymujące –5 głosów; w obecności 19 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/181/16 w sprawie 

uwag do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Marii Dąbrowskiej – 

Bieńczycka”- Zał. Nr 10. 

Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.626.2015MM; projekt Zarządu, druk nr180). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując o 

przeprowadzonej wizji w miejscu zamieszkania, o opiniach: straży miejskiej, 

policji oraz MOPS. 



Projekt uchwały przyjęto: za – 17 głosów; wstrzymujące – 1 głos; 1 osoba nie bierze udziału 

w głosowaniu; w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/182/16 w 

sprawie opinii najmu lokalu socjalnego- Zał. Nr 11. 

 

Ad.11.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.632.2015MM; projekt  Zarządu, druk nr 181). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując o 

przeprowadzonej wizji w miejscu zamieszkania, o opiniach: straży miejskiej, 

policji oraz MOPS. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 17 głosów; wstrzymujące – 1 głos; 1 osoba nie bierze udziału 

w głosowaniu; w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/183/16 w sprawie 

opinii najmu lokalu socjalnego - Zał. Nr 12. 

 

Ad.12.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.649.2015MM; projekt Zarządu, druk nr 182). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując o 

przeprowadzonej wizji w miejscu zamieszkania, o opiniach: straży miejskiej, 

policji oraz MOPS. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 16 głosów; wstrzymujące – 1 głos; 2 osoby nie biorą 

udziału w głosowaniu; w obecności 19 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/184/16 w 

sprawie opinii najmu lokalu socjalnego – Zał. Nr 13. 

Ad.13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.670.2015MM; projekt Zarządu, druk nr183). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując o 

przeprowadzonych wizji w miejscu zamieszkania, o opiniach: straży 

miejskiej, policji oraz MOPS. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 18 głosów; wstrzymujące – 1 głos; w obecności 19 członków 

Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/185/16 w 

sprawie opinii najmu lokalu socjalnego - Zał. Nr 14. 

Ad.14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu socjalnego 

(ML-02.7123.623.2015MM; projekt  Zarządu, druk nr 188). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując o 

przeprowadzonych wizji w miejscu zamieszkania, o opiniach: straży 

miejskiej, policji oraz MOPS. 



Projekt uchwały przyjęto: za – 18 głosów; wstrzymujące – 1 głos; w obecności 19 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/ 186/16 w 

sprawie opinii najmu lokalu socjalnego - Zał. Nr 15. 

Ad.15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii najmu lokalu 

socjalnego (ML-02.7123.526.2015MM; projekt Zarządu, druk nr 189). 

Projekt uchwały przedstawił Andrzej Buczkowski, informując o 

przeprowadzonych wizji w miejscu zamieszkania, o opiniach: straży 

miejskiej, policji oraz MOPS. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 18 głosów; wstrzymujące – 1 głos; w obecności 19 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XVIII/187 /16 w 

sprawie opinii najmu lokalu socjalnego - Zał. Nr 16. 

 

Ad.16.Oświadczenia. Komunikaty.  

1.Sławomir Góra przedstawił wizualizacje stanu mat pod urządzeniami; do sprawy odniósł się 

Marcin Permus informując że wykonawca dokona poprawek. 

2. Przewodniczący poinformował o terminie kolejnej sesji w dniu 25 lutego 2016 r. o godz. 

17.30. Planowany termin sesji w czerwcu to -  23; w lipcu w pierwszym tygodniu oraz w 

ostatnim tygodniu sierpnia. Dzień  Otwarty Magistratu odbędzie się 5 czerwca.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący zamknął obrady XVIII sesji Rady 

Dzielnicy XVI Bieńczyce o godz. 20.10 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Andrzej Buczkowski 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  

 

 

 

 


